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Radny Michał Sliwiński - Pan Starosta wszedł w bardziej głęboką politykę,
mieliśmy niby tego nie ruszać, ale jak już mówimy. To rozumiem, że teraz
obojętnie jaki by rząd nie był, to problem będzie miał, bo to są lata zaniedbań
siedmiu lat i walczenia z OZE, z likwidowaniem OZE, i dysponowaniem
sześćdziesięcioma siedmioma miliardami złoty z emisji, które też zostały wydane
w taki sposób jak zostały wydane. Teraz mam takie pytanko, czy już w jakiś
sposób wiemy, bo z tego co się orientuję po samorządach wpływają na tą chwilę
ceny i już jest powołana gmpa zakupowa odnośnie gazu. Pewnie dostaliśmy już
informację o ile może zdrożeć gaz dla nas i pewnie dlatego jest próba powołania
tej grupy zakupowej, żeby można było coś utargować. O ile większe, już teraz
wpłynęły nowe propozycje do ceny za energię elektryczną. I jeszcze jedno takie
pytanie, bo tutaj mam zmianę nazwy zadania w budżecie i jeśli można by było mi
powiedzieć dlaczego ta zmiana była konieczna, czy to wynikało ze złożenia
wniosku o dofinansowanie i może tutaj wyskoczyły tylko może jakieś różnice
i dlatego to jest, czy może jakieś inne przyczyny były?

Starosta Łowicki Marcin Kosiarek - Pan Radny Sliwiński odpowiedź otrzyma
na piśmie na te pytania.

r^


